

Referat af Bestyrelsesmøde i Waingunga Stammen 19. majs 2025 kl 19.00

Til stede: Mathias, Max, Jacob, Ditte, Bodil, Kasper, Dennis, Malene

Afbud:

#	Emne	Beskrivelse/Resume:
1	Godkendelse af dagsorden	Godkendt.
2	Foto-seance	Vi tager fotos af alle bestyrelsesmedlemmer til hjemmesiden, som kom ny-friseret
3	PR og Marketing	Dennis samler materiale til næste møde for, hvordan vi kan re-brande WAINGUNGA stammen. Eks. Både nyt navn, logo, historien, hvad vil vi stå for/repræsentere mm.
4	Status fra udvalg	Poulholm: Der har været arbejdsweekend. Der er kommet sti med fliser, som virker rigtig godt langs p-pladsen. Indgangspartiet er blevet renoveret. Ryddet op rundt omkring. Fort Knox: Vi vil gerne have vores spejderunger derud. Undring over hvorfor processen tager så lang tid. Steen har været i kontakt med Nordea og friluftsrådet. Dennis og Ditte vil hjælpe til med fundraising. Mathias snakker med Steen om at Ditte og Dennis hjælper til med fundraising. Blokhuset: Et ønske om at få flere forskellige foreninger/grupper som med-brugere/partnerskaber til at kunne søge midler hjem og så flere kan benytte stedet. Arbejdsweekend i kalenderen. Der er ikke så mange tilmeldte pt. Dorthe Sørensen - Styre booking og kigge til det en gang i mellem. Steen har aftalt møde med hende. Rekruttering: Deltagelse ved Fritterfestival: Der skal vi være flere på. Det her været rigtig mange børn på besøg. Der var travlt, men det var en rigtig god dag, og det vil være fint at deltage igen. Til Spejdernes dag: Lederne, der var tilmeldt til at komme, vil gerne have hjulpet mere til, eks. Fået en opgave i

		forvejen, som de kunne have forberedt. PR kunne have været bedre, eks. Formidling på stedet. Skoler på besøg ved Poulholm. Det vil vi gerne arbejde videre med. Vi gør os nogle gode erfaringer nu her, som vi vil arbejde videre på. Malene snakker med resten af udvalget angå. Besøg på Nordre Skole i samarbejde med Dennis, og giver efterfølgende Dennis besked. Familiedag ved Snapsting for børn – de er i gang med at finde på nye ideer til hvad vi skal lave. Skal børnene lave noget som de kan tage med hjem? Derudover laver junior-grenen pandekager. Hævejsrasteplads: Helle har styr på det, og der er lige kommet tilmelding skema ud til hjælp. Max indkøber så det bliver muligt med betaling med visa kort til Hævejsmarch.
5	Fildeling og booking	Mathias og Max er i fuld gang med at færdiggøre et setup til at teste på.
6	Projekt om Bålplads	Se separat mail fra Trop/Regitze. Der er ja fra bestyrelsen til at gå videre med projektet. Trop skal også have ideen clearet hos ledergruppen. Spørgsmål – hvordan bliver trop-spejderne inddraget i hele processen? F.eks. også i procesudviklingen, projektledelsen. Det kunne også være en god PR-historie.
7	Nyt fra Formand	Divisionen har depot hos os, og vi har nu brug for plads til familiespejd, derfor har Divisionen fået plads ovenpå, så familiespejd nu har fået deres eget rum.
8	Nyt fra GL	Vi var 90 afsted på Divi her sidste weekend.
9	Evt.	Fundraising: Hvordan skal vi gøre det anderledes? Hvordan kan vi blive mere aktive med fundraising igen? Husk man kan få hjælp af Ditte Lundsgaard, der sidder i bestyrelsen til at skrive ansøgninger. Dennis påtager den opgave at finde midler til Fort Knox for egenbetaling til muldtoiletter. Telte – En god ide at søge midler hjem til også.

	Dennis og Ditte kigger på det. Nyt fra MINI: Nye minier er kommet helt af sig selv. Forældrehjælp: Der kommer ikke mange til arbejdsweekend mm. Kan vi på en eller anden måde få flere aktive forældre? Skal vores kommunikation til dem være bedre? Generelt spørgsmål, som vi har snakket om her til aften: Hvordan sikrer vi fremdrift i de større projekter ved Fort Knox og Blokhuset? Bestyrelsen skal måske mere aktivt ind over for at sikre at de store projekter ikke går i stå. Jesper Aagaard vil gerne lave små film om os – Dennis har snakket med ham. Jacob tager fat i Jesper Aagaard og planlægger videre. En ide kunne være optagelse til oprykningsturen.
--	---